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7. beboerrådsmøde i 2023 
Dagsorden:  
 

1) Valg af ordstyrer og referent  

a. Forslag til Julie som ordstyrer 

- Approved 

b. Referent? 

- Linda 

2) Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt  

3) Godkendelse af referat for M6 (Se Google Drive) 

- Godkendt 

4) Meddelelser   

a. Samarbejde med KF 

- Idéen er at sammenlægge KF og BR 

- Grunde: Ingen andre kollegier bruger to enheder og det vil gøre det mere 

effektivt at have kun en enhed (til praktiske ting som fitness-udvalget, 

velkomst turen til nyankomne) 

- Generalforsamlingen 12/10 for KF, vi kan nævne sammenlægningen og 

hvordan det vil se ud (Hvad arbejdsgrupperne er og hvad de vil lave, sociale 

aktiviteter på Hatten, forskellige klubber og hvordan de vil blive ledet) 

- Udvide antallet af medlemmer i BR fra syv til ni for at inkludere KF 

medlemmerne i BR 

- Budgettet for KF og hvordan KF betalingen vil blive ordnet, en stigning i 

huslejen i stedet for KF betalingen 
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- Strukturen for sammenlægningen eller det nye Beboerråd, debatterer 

hvordan det skal være. For eksempel, forskellige arbejdsgrupper - bør blive 

præsenteret ved generalforsamlingen 

- Julie - står for at lave et udkast/brainstorm til strukturen for 

sammenlægningen og husleje ændringerne (vedrørende KF betalingen) 

b. Hatten Bar 

- Møde med Alex næste uge, brainstorm den nye stemning/atmosfære på 

Hatten 

- Gøre det nemmere for nyankomne at blive frivillige. For eksempel ændre på 

strukturen for frivillige, fra otte timer til fire. Have forskellige 

arbejdsgrupper. 

c. Fitnessudvalget 

i. Status  

- engagerer folk der bruger fitness. Alex, Emil and Mathias er i 

fitnessudvalget, meget engagerede. En pulje af beboerne tilspørges 

hvad de mener mangler i fitnessrummet 

- Møde med Kim, besluttede at ændre lyset til en sensor og malede 

væggene. Køber mindre ting til at begynde med og så købe resten 

med det resterende fra budgettet, lidt dyrere maskiner. 

Fitnessudvalget laver en liste over ting de vil have. Et månedligt tjek 

af “status” på maskinerne og vægtene. I fremtiden, et muligt 

samarbejde med et firma. 8006 kr. for det udstyr de vil have. 

ii. Afstemning vedr. nye maskiner mv.  

- Afstemning vedrørende godkendelse af 8006 kr. til fitnessbudgettet - 

enstemmigt. 

d. BR fane på hjemmesiden  

- Idéer til, hvad der kan være på hjemmesiden om Beboerrådet, for eksempel 

nuværende projekter. Måske skriver man noget om medlemmerne/os selv, 
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hvordan man kan anskaffe sig nogle af vores penge? Stil os et spørgsmål til 

slut, eller bare have vores mail. 

- Arbejdsgrupperne - med links 

- Skriver et udkast til hjemmesidens tekst - Cecilia og Sofie 

e. Møde med Ørestad friskole 

- Friskolen har anmodet om et stykke af området på GJK. De har haft et møde 

denne uge, de var forvirrede omkring, hvordan et kollegium fungerer, 

finansieringen blev ikke garanteret. Idé til et møde med beboerne og 

forældrene fra skolen og en arkitekt. Hvor gunstigt ville dette samarbejde 

være for kollegiet, der var en idé om at sælge området eller gøre noget 

andet med det. Nu ser vi på andre muligheder (for eksempel en ny beboelig 

bygning, sælge området). 

f. Biodiversitetspuljen 

- Ikke særlig mange nyheder. Venter på at høre fra entreprenørerne. 

g. TV kanalerne 

- Nogle beboere har haft problemer med TV kanalerne, nogle er 

utilgængelige. Vi har skiftet til en billigere pakke, derfor er der færre kanaler 

nu. Om to år vil de også være anulleret. 

5) Beboerrådsforpersonens punkt 

a. Logo og banner  

- Endelige versioner af logoet og banneret 

- Martin vil sende os en idé til banneret 

- Vi skal bestemme lokationen af flaget og størrelsesforholdene. 

- Hvornår skal vi annoncere det nye logo og flag, måske til det nye 

beboermøde og lave en sketch. 

- Lave et punkt på det næste Beboerrådsmøde - måske lave et opslag på 

Facebook. 

b. Beboermøde – evt. punkter til dagsordenen 

- annoncering af det nye logo? 
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- køkkenrengøring - spørge hvorvidt de vil have os til at tjekke køkkenerne og 

burde vi implementerer et andet system. 

c. Køkkenrengøring 

- Debat om hvorvidt vi skal tjekke køkkenerne eller ej, eller gøre det på anden 

vis (for eksempel selvrapportering at køkkenet er rent) 

- Stemme om, hvem vi “straffer”, de køkkener der er alvorligt beskidte - 

enstemmigt 

- Tjek af køkkener senest den 9. oktober 

- Blok 1 - Julie og Mark; Blok 2: Cecilia og Markus; Blok 3: Martin og Jakob; 

Blok 4: Linda og Live; Blok 6: Sofie og Julie - Tjek senest mandag den 8. 

oktober, tage billeder og nedskrive antallet af køkkener der er beskidte. 

6) Evt. og næste møde  

a. Nogen punkter til næste møde med Charlotte og Kim? 

b. Næste møde – forslag?  

- Næste møde den 6/11 klokken 19:00 
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7th Residents’ Council meeting in 2023 
Agenda:  
 

1) Choice of conductor and minute taker  

● Conductor: Julie 

● Minute taker: Linda 

2) Approval of agenda - approved 

3) Approval of minutes for M6 (check Google Drive) - approved 

4) Notices 

a. Collaboration with KF 

● The idea is to merge KF and RC 

● Reasons: no other dorm uses two entities and it would be more efficient to 

just have one entity (for the practical things, like the fitness committee, the 

welcoming tour for newcomers) 

● General assembly 12.10. of KF, we could mention the merge and how it 

would look like (what the working groups are and what will they do, social 

activities at Hatten, different clubs and how that would be managed) 

● Extend/enlarge the number of members at the RC from 7 to 9, to include 

the KF members in the RC 

● The budget of KF and how the KF payment should be handled, to increase 

the rent instead of the KF payment.  

● The structure of the merge or the new Residence Council, discussing what it 

could be. For example, different working groups- should be presented at the 

general assembly  

● Julie - incharge of making a draft/brainstorming the structure of the merge 

and rent changes (regarding the KF payment) 
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b. Hatten bar 

● Meeting with Alex next week, brainstorming the new atmosphere in Hatten. 

● Making it easier for newcomers to volunteer. For example, changing the 

structure of volunteering, from 8 to 4 hours. Have different working groups. 

c. The fitness committee  

i. Status 

● Engaging people that use fitness. Alex, Emil and Matias are in the 

fitness committee, very engaged. A pool for the residents on what 

they think is missing in the gym. 

● Meeting with Kim, decided to change the light to sensor light and 

paint the walls. Buying small things first and then with the rest of the 

budget buy the more expensive machines. The fitness committee 

made a list of things they want. Monthly check up of the “state” of 

machines/weights. In the future, possibility of a partnership with a 

company. 8.006 dkk for the equipment they want. 

ii. Vote about new machines etc.  

● Vote about approving  8.006 dkk for the fitness budget - unanimous 

d. BR content on the webpage 

- Ideas on what can be on the web page about Residents Council, for example 

ongoing projects. Maybe write something about the members/ourselves, 

how to get our money?. Ask us a question at the end, or just have our email. 

- The working groups - with links  

- Writing a draft for the webpage text - Cecilia and Sofie 

e. Meeting with Ørestad Friskole  

- The friskole requested a part of an area at GJK. They had a meeting this 

week, they were confused about how the kollegium works, funding was also 

not guaranteed. Idea for a meeting with the residents and the parents from 

the school and an architect. How beneficial would this collaboration be for 

the dorm, there was an idea of selling the land or doing something else with 
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it. Now we are looking into other possibilities (e.g. new residential building, 

selling the land).  

f. Bio diversity pool 

- Not a lot of updates. Waiting to hear back from contractors.  

g. TV channels 

- Some residents have problems with TV channels, some are unavailable. We 

have switched to a cheaper package, therefore we have less channels now. 

In two years even those will be canceled. 

5) The point of the Chairperson  

a. Logo & banner 

- Final versions of the logo and banner 

- Martin will send us an idea for the banner 

- We need to decide the location of the flag and the dimensions 

- When do we announce the new logo and flag, maybe at the new residents 

meeting or make a sketch.  

- Make a point on it at the next Residents Council meeting - maybe make a 

facebook post. 

b. Residents’ meeting – points for the agenda?  

- announcing the new logo? 

- kitchen cleaning - ask whether they like that we check the kitchen or should 

we implement another system 

c. Kitchen cleaning  

- Discussion whether or not we are checking the kitchens or have another 

way (for example self-report that the kitchen is clean) 

- Vote on who we punish, the kitchens are severely dirty - unanimous 

- Checking the kitchens  by the 9th October 

- Block 1 - Julie and Mark; Block 2: Cecilie and Markus; Block 3: Martin and 

Jakob; Block 4: Linda and Liva; Block 6: Sofie and Julie - check by monday 
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the 9th of Oct, take pictures and note down the numbers of kitchens that 

are dirty. 

6) Possibly and next meeting 

a. Any points for the next meeting with Charlotte and Kim? 

b. Next meeting – proposal?  

- Next meeting on 6.11. at 19.00 


